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21/2011 
 
ACTA  DE  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  DEL  PLE  DE  L’AJUNTAMENT  DEL  DIA  24  DE 
NOVEMBRE DE 2011.- 
 
A Vinaròs, sent les 21.00 hores del dia 24 de novembre de 2011, es reuneixen, en primera 
convocatòria, al Saló de Sessions de la Casa Consistorial baix la Presidència de l’alcalde, Sr. Juan 
Bta. Juan Roig, assistit pel secretari Jordi Romeu Granados i l’interventor municipal, Sr. Óscar 
Moreno Ayza, i els següents senyors regidors: 
 

PP 
LUIS GANDÍA QUEROL 
ERNESTO MOLINOS REDÓ 
Mª DEL MAR MEDINA TERRA 
AMPARO MARTÍNEZ ALBIOL 
ELISABET FERNÁNDEZ MILLAN 
MARCELA BARBÉ BELTRÁN  
JUAN AMAT SESÉ 
LUIS S. ADELL PLA 
CARLA MIRALLES CASTELLÁ 
JOSÉ RAMÓN TÁRREGA ESTELLER 
 
PSOE 
JORGE ROMEU LLORACH VICENT 
ANDREU ALBIOL QUER 
ANA ROSA ESCUIN FERRER 
JOSE ANTONIO JIMÉNEZ AGUILAR 
MARÍA ISABEL SEBASTIÁ FLORES 
GUILLERMO ALSINA GILABERT 
 
BLOC 
DOMÉNEC FONTANET I LLATSER 
JORDI MOLINER CALVENTOS 
 
PVI 
MARIA DOLORES MIRALLES MIR 
 
ESQUERRA 
JOSEP LLUIS BATALLA CALLAU 
 

Obert l’acte per la Presidència, i existint quòrum suficient, es procedeix a tractar els assumptes de 
l’ordre del dia que a continuació es relacionen. 

 

 
 
1.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE DATA 27-10-11.-   Se  sotmet a 
aprovació l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 27-10-11, que prèviament s’ha 
distribuït a tots els membres, juntament amb la convocatòria i l’ordre del dia de la present 
sessió. 

La  Presidència  pregunta  als  senyors  regidors  presents  si  volen  fer  alguna observació  a 
l’esborrany de l’acta assenyalada. 
 
D’acord amb l’anterior s’aproven per unanimitat les actes de les sessió celebrada el dia 27-10-11. 
 
2.-   DACIÓ   DE   COMPTE   DE   DECRETS   I   RESOLUCIONS   DE   L’ALCALDIA,   DE 
CONFORMITAT AMB  EL  QUE  DISPOSA L’ARTICLE 42  DEL  R.D.  2568/86  DE  28  DE 
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NOVEMBRE.-  D’acord  amb  el  que  estableix  l’article  42  del  Reglament  d’organització  i 
funcionament i regim jurídic de les entitats locals, aprovat per Reial Decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, per l’Alcaldia es dóna compte dels decrets dictats per l’alcalde corresponents al mes de 
octubre de 2011, així com els incorporats com annex. 
 
 
3.-   EXPEDIENT  DE   REVISIÓ  DE   PREUS,  CORRESPONENT  AL   CONTRACTE  DE 
CONCESSIÓ  DE  SERVEI  PÚBLIC  DE  RECOLLIDA  DE  RESIDUS  SÒLIDS  URBANS, 
NETEJA VIÀRIA, NETEJA DE PLATGES I PAPERERES I MANTENIMENT DE JARDINS, 
ADJUDICAT A UTE FCC-FOBESA.- Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea 
Econòmica, Educació i Esports de data 21 de novembre de 2011. 
 
Atés l’informe de fiscalització núm. 214/2011 emès per la Intervenció municipal de Fons en data 10 
de novembre de 2011. 
 
Atés l’informe jurídic emès pel secretari de la corporació en data 20 d’octubre de 2011, Atesa la 
proposta emesa pel regidor de serveis de data 15 de novembre de 2011:  
 
“D.  José  Ramón  Tárrega  Esteller,  concejal  de  Servicios  del  Magnífico Ayuntamiento de 
Vinaròs. 
 
Vista la propuesta para la revisión de precios de la UTE fobesa, adjudicataria del servicio de 
recogida  de  residuos  sólidos  urbanos,  limpieza  viaria,  limpieza  de  playas  y  papeleras 
mantenimiento de jardines de la ciudad de Vinaròs, solicitada el 31 de mayo de 2011 nre. 7991 
 
Visto el informe emitido por la Secretaría General de fecha 20 de octubre 2011 
 
Visto  el  informe  de  la  Intervención  de  fondos  nº  214/2011.  cuyas  conclusiones  son  las 
siguientes: 
 

“1.- Que de acuerdo con el informe del TAG de contratación procede la 
revisión  de  precios  ya  que  se  dan  las  circunstancias  del  artículo  103, 
recogido en el fundamento jurídico primero. 
 
2.- Que los artículos 48 y 49 del Pliego de prescripciones técnicas regulan la 
revisión de precios aplicándose el IPC, a partir del primer año. según los 
datos  obrantes  en  Intervención  la  revisión  de  precios  se  ha  venido 
produciendo de febrero a enero ambos incluidos. 

 
3.- En fecha 31 de mayo de 2011 con nre. 7991 la concesionaria del servicio 
presenta solicitud revisión de precios teniendo en cuenta la Variación del IPC. 
Desde el  uno de febrero de 2010 al uno de febrero de 2011, sin embargo 
se aprecia error material en el cálculo del mismo, pues este se basa  en  los  
datos  desde  febrero/2010  febrero/2011,  cuando  el  cálculo correcto sería 
enero/2010 enero/2011, pues el IPC se calcula a mes vencido y  recordemos la  
revisión  opera  desde  principios y  no  desde  finales de febrero. En 
consecuencia Según el    INE durante el  periodo indicado el incremento  fue  
del  3,3%,  según  consta  en  la  página  web  del  INE referenciada  al  
período  enero/2010,  enero/2011  para  la  provincia  de Castellón. 
 
4.- Aplicando datos tenemos: 
Precio        enero        2010        enero        2011        incluidos        = 204.197,07 € 
Precio  enero  2011  enero  2012  incluidos = (204.197,07€  *  1,033) 210.935,57 € 
Diferencia                                                                                             = 6.738,5 € 
A    pagar   de    febrero   a    noviembre   incluidos   =(6.738,5€*10) 67.385,00€ 

 
5.-  En  consecuencia  la  mensualidad  que  deberá  aplicarse  a  partir  de 
diciembre incluido será de 210.935,57€ 
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6.-  En  conclusión  esta  Intervención  en  el  ejercicio  de  las  facultades 
conferidas por el artículo 214 de la Ley de Haciendas Locales, fiscalizo de 
conformidad la revisión de precios propuesta para el ejercicio 2011,   así 
mismo  se  certifica  la  existencia de  crédito  adecuado y  suficiente en  el 
presupuesto en vigor” 

 
Considerando que por lo expuesto en los puntos anteriores, y en cumplimiento de los artículo 48 y 
49 del Pliego de condiciones técnicas por los que se rige la concesión del servicio, es preciso 
proceder a la revisión de precios pues de lo contrario, se causaría un grave perjuicio a la hacienda 
municipal. 
 
A LA COMISIÓN INFORMATIVA DE HACIENDA se propone dictamine favorable la adopción del 
siguiente acuerdo: 
 
PRIMERO.-  Aprobar la revisión de precios del contrato de concesión servicio de recogida de 
residuos sólidos urbanos, limpieza viaria, limpieza de playas y papeleras mantenimiento de 
jardines  de  la  ciudad  de  Vinaròs  para  el  ejercicio  2011  (enero  2011/enero2012  ambos 
incluidos) según el IPC. De la Provincia de Castellón de 3,3%, siendo la mensualidad a aplicar 
210.935,57€ 
 
SEGUNDO.-   Autorizar y  disponer gasto, reconocer la  obligación y  ordenar el  pago, por 
importe   total   de   67.385,00€   con   cargo   a   la   partida   presupuestaria   14.162.227.00 
correspondiente a las diferencias por revisión de precios de los meses de febrero a noviembre 
incluidos. 
 
TERCERO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención y al departamento de Tesorería a los 
efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la proposta 
anterior, per 18 vots a favor (11 vots PP, 6 vots PSPV-PSOE, 1 vot PVI) i 3 vots en contra (2 vots 
BLOC i 1 vot ESQUERRA). 
 
4.- APROVACIÓ DE CONVENI DE COL·LABORACIÓ AMB LA MERCANTIL VALENCIANA DE 
APROVECHAMIENTO ENERGÉTICO DE RESIDUOS SA (VAERSA).-Atés el dictamen de la 
Comissió Informativa de l’Àrea Econòmica, Educació i Esports de data 21 de novembre de 2011. 
 
No obstant els informes emesos per la Secretaria i la Intervenció municipal de Fons, de dates 6 
d’octubre de 2011 i 3 de novembre de 2011 respectivament. 
 

Atesa la proposta de l’Alcaldia en data 8 de novembre de 2011: 
 
“D. Juan B. Juan Roig , Alcalde del Magnífico Ayuntamiento de Vinaròs. 
 

Visto el escrito presentado en fecha 12 de agosto de 2011, nre. 1227 por el Director General de 
VAERSA Sr. Enrique Simó Arnau, donde a los efectos de instrumentar el acuerdo de la Junta de 
Gobierno del Consorcio para la gestión de los residuos del Plan Zonal I, por el que se aprobó 
como “solución transitoria”  la construcción y gestión, por parte de la empresa pública VAERSA, 
de una planta de transferencia de RSU. En el término municipal de Benicarló, a los efectos de 
recepcionar provisionalmente los residuos urbanos de la Zona I, se propone la firma de un convenio 
con la citada mercantil. 
 
Considerando que la necesidad de proceder a la firma del citado convenio, pues la pertenencia del 
Ayuntamiento de Vinaròs al Plan Zonal I y por ende al Consorcio que gestiona los RSU de la 
misma, hace imperativo que los RSU de la Ciudad de Vinaròs se trasladen a la Planta de 
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transferencia sita en Benicarló gestionada por la mentada mercantil VAERSA, pues lo contrario 
supondría grave perjuicio para los intereses de nuestra ciudad. 
 
No obstante el informe de la Secretaría e Intervención de fecha 6 de Octubre de 2011. 
 
A    LA    COMISIÓN    INFORMATIVA    DE    HACIENDA    SE    PROPONE    DICTAMINE 
FAVORABLEMENTE EL SIGUIENTE ACUERDO: 
 
PRIMERO.- Aprobar “el convenio de colaboración para la prestación del servicio de recepción y 
transferencia en la estación de transferencia de Benicarló y posterior valorización y eliminación de 
residuos sólidos urbanos” anexo al escrito con nre 12227 de 12/10/2011 con la mercantil 
VALENCIANA DE APROVECHAMIENTO ENERGÉTICO DE RESIDUOS SA (VAERSA) CIF 
18972634-A 
 
SEGUNDO.- Autorizar al Sr. Alcalde de Vinarós a la firma del referido convenio y cuantos 
documentos sean requeridos para la correcta ejecución del mismo. 
 
TERCERO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la proposta 
anterior, per 17 vots a favor (11 vots PP, 6 vots PSPV-PSOE) i 4 vots en contra (2 vots BLOC, 1 
vot PVI i 1 vot ESQUERRA). 
 
 

5.- MODIFICACIÓ DE LA BASE 46 D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST MUNICIPAL 2011.- 
 
Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea Econòmica, Educació i Esports de data 21 
de novembre de 2011. 
 
Atés l’informe proposta de la Intervenció municipal de data 16 de novembre 2011: 
 
“INFORME PROPUESTA DE LA INTERVENCIÓN MUNICIPAL SOBRE LA MODIFICACIÓN DE 
LAS BASES DE EJECUCIÓN DEL PRESUPUESTO DEL EJERCICIO 2011. 
 
Considerando, la necesidad de establecer un sistema de dotación global para establecer la 
provisión  por  insolvencias,  se  acuerdo  con  lo  dispuesto  en  la  Regla  60  de  la  ORDEN 
EHA/4041/2004, de 23 de noviembre, por la que se aprueba la instrucción del modelo normal de 
contabilidad local. 
 
Regla 60.- Provisiones para insolvencias. 
1.  De  acuerdo  con  lo  establecido  en  las  normas  de  valoración  9 “Créditos   y  
demás  derechos  a  cobrar  no  presupuestarios”  y  12 “Derechos a  cobrar  
presupuestarios y  obligaciones presupuestarias” contenidas en el Plan  General de 
Contabilidad Pública adaptado a la Administración local, deben  practicarse las 
correcciones de valor que procedan, dotando las  correspondientes provisiones, 
para reflejar las posibles insolvencias que se  presenten con respecto al cobro de 
los derechos de que se trate. 2. Los procedimientos para la dotación de la provisión 
son dos: 
a) Dotación individualizada.  
b) Dotación global. 
3. La entidad local deberá establecer los criterios para determinar la cuantía  de  
los  derechos  que  se  consideren  de  difícil  o  imposible recaudación, de acuerdo 
con lo establecido reglamentariamente. 
4. La dotación a la provisión de forma individualizada se registrará en el 
momento en que se produzcan las circunstancias que puedan dar lugar a la 
insolvencia. 
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5. La dotación a la provisión de forma global se realizará a fin de cada ejercicio 
sobre aquellos derechos de cobro que no hayan sido objeto de un seguimiento 
individualizado. 
6. La contabilización se realizará conforme a lo establecido en el Plan 
General de Contabilidad Pública adaptado a la Administración local, en 
relación con las cuentas 298 “Provisión para insolvencias de créditos a 
largo plazo”, 490 “Provisión para insolvencias” y 598 ”Provisión para insolvencias 
de créditos a corto plazo”. 

Considerando de acuerdo con la Regla 7 letra c de la misma, le compete a esta Intervención 
formular propuesta al Pleno de la Corporación para determinar los criterios para el cálculo del 
dudoso cobro a los efectos del cumplimiento de lo dispuesto en la Regla 60: 

“Regla 7.- Competencias del Pleno 
Corresponde al Pleno de la Corporación: 
... 
c) Determinar, a propuesta de la Intervención u órgano de la entidad local que 
tenga atribuida la función de contabilidad, los criterios a seguir por la  entidad en la 
aplicación de los principios contables y normas de valoración que se regulan en esta 
Instrucción. 
Se deberán determinar, entre otros, los criterios para calcular el importe de los 
derechos de cobro de dudosa o imposible recaudación, así como los criterios para la 
amortización de los elementos del inmovilizado. 
En consecuencia con todo lo anterior, esta Intervención, eleva a la Comisión Informativa de 
Hacienda la siguiente propuesta de acuerdo: 
 
PRIMERO.- Modificar las Bases de Ejecución del Presupuesto del Ejercicio 2011, sustituyendo la 
base 46 Derechos de difícil recaudación por el siguiente texto: 
 

“BASE 46ª. Derechos de difícil recaudación. 
 

A efectos del cálculo del remanente de tesorería se considerarán de difícil cobro los 
derechos en los porcentajes que se indican en el siguiente cuadro (sin perjuicio de que, en la 
estimación del dudoso cobro, cuando se disponga de información, se tengan en cuenta los 
avales presentados para garantizar deudas, las deudas que tienen bienes afectos a su pago, 
así como otros datos que permitan ajustar su estimación a la realidad): 
  

Antigüedad del derecho %     que     se     considera
incobrable 

Hasta un año 5 
Entre uno y dos años 20 
Entre dos y tres años 40 
Entre tres y cuatro años 60 
Más de cuatro años 100 

 
 
SEGUNDO.- Exponer al público por un plazo de 15 días, tal y como indica el artículo 169.1 del RDL 
2/2004 por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de Haciendas Locales 
 
TERCERO.- Dar traslado de lo acordado a la Intervención municipal a los efectos oportunos.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 
 
6.- PROPOSTA D’ACORD EN RELACIÓ AMB ELS PROJECTES PER A LA INSTAL·LACIÓ 
D’UN   CENTRE   DE   SECCIONAMENT   INDEPENDENT   AMB   NÚMERO   CS-174/11   I 
PROJECTE  PER  A  LA  INSTAL·LACIÓ DE  LÍNIA  SUBTERRÀNIA NÚMERO  CS-173/11 
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(CENTRE DE DIA).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea d’infraestructures de data 
4 de novembre de 2011. 
 
Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 25 d’octubre de 2011, amb el vistiplau de la TAG 
d’Urbanisme: 
 
“Visto el proyecto técnico para la instalación de una línea subterránea trifásica 20 kv con 
número de proyecto CS-173/11 y proyecto del centro de Seccionamiento independiente con 
número CS-174/11, para el edificio de Centro de Día, ubicado en la calle en Proyecto ( 
recayente en la Avda. Gil de Atrocillo nº 16 ), redactado por Jose Antonio Forner Roca. 
 
La alcaldía somete a Dictamen para su aprobación por el Pleno , la adopción del siguiente 
acuerdo: 
 
PRIMERO.- Ceder a Iberdrola Distribución Eléctrica S.A.U. las siguientes instalaciones para el 
edificio de Centro de Día , ubicado en la calle en Proyecto ( recayente en la Avda. Gil de 
Atrocillo nº 16 ) : 

•   la instalación de una línea subterránea trifásica 20 kv con número de proyecto 
CS-173/11. 

•   centro de Seccionamiento independiente con número de proyecto CS-174/11. 
 
SEGUNDO.-  En  los  terrenos  de  propiedad  municipal  donde  existen  tendidos  de  líneas 
eléctricas de baja y media tensión, se autoriza a Iberdrola Distribución Eléctrica S.A.U. o 
empresa sucesora, el paso de personal, vehículos y materiales, a cualquier hora del día, así 
como para el establecimiento, permanencia y reparación  a que hubiera lugar en el futuro, de las 
instalaciones eléctricas en este párrafo indicadas. 
 
TERCERO.- Garantizar su buen funcionamiento y reparación a cargo del Ayuntamiento por un 
periodo de un año para obra vista y tres para obra oculta. 
 
CUARTO.- La cesión se realiza libre de cargas y gravámenes sin cargo pendiente por ningún 
concepto y sin que Iberdrola Distribución Eléctrica S.A.U. se subrogue en obligación personal 
alguna,  que  el  Ayuntamiento  hubiera  podido  contraer  con  personas  físicas,  jurídicas  o 
administraciones públicas. 
 
QUINTO.- Autorizar a que Iberdrola Distribución Eléctrica S.A.U. la colocación y permanencia, en 
las debidas condiciones reglamentarias de apoyos y de los conductores correspondientes, así 
como para sustituir o reparar los postes y conductores, cuando por el mal estado de los mismos 
sea preciso. Autorización que se hace extensiva a quien en lo sucesivo corresponda la 
titularidad y responsabilidad de la línea. 
 
SEXTO.- Notificar el acuerdo a la mercantil Iberdrola Distribución Eléctrica S.A.U. en la forma 
legalmente establecida.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 
 
 
7.-  PROPOSTA D’ACORD D’EXPOSICIÓ AL  PÚBLIC  DE  LA  MODIFICACIÓ PUNTUAL 
NÚM. 22 DEL PLA GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA (ART. 4.23 DEL PGMOU).- Atés el 
dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea d’Infraestructures de data 4 d’octubre de 2011. 
 
Atesos  els  informes  emesos  al  respecte  per  l’enginyer tècnic    industrial, de  data  29  de 
setembre de 2011, i de la TAG d’Urbanisme i l’arquitecta municipal de data 29 de setembre de 
2011. 
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Atés l’informe emés per la Secretaria General de la Corporació en data 21 de novembre de 
2011. 
 
Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 4 d’octubre de 2011: “Propuesta de Modificación Puntual del 
PGMOU 
 

INTERESADO: Luis Felip Bengochea en representación de IAFA VINAROS 2008 SL 

OBJETO: modificación art. 4.23 del PGMOU 
 
VISTA la propuesta de modificación puntual a instancias de IAFA VINAROS 2008. SL, al 
amparo del art. 81.2 de la Ley urbanística Valenciana 16/2.005, 
 
VISTO el informe de la técnico de administración gral., cuyo tenor literal es el que sigue: 

“................................................................................................................................. 
 

PRIMERO. La propuesta de modificación puntual tiene como objeto , modificación del art. 4.23 del 
PGMOU, en particular se modifica el apdo h, que queda redactado conforme el siguiente tenor 
literal: 
 
“h) Separación mínima a Suelo Urbano y/o Urbanizable: 1.000 metros.  Con dicha modificación se 
consigue que en suelo no urbanizable común SNUC1 , se puedan implantar actividades turísticas, 
deportivas, recreativas de ocio y esparcimiento no previstas en otros artículos del PGMOU. 
 
SEGUNDO. El procedimiento de aprobación de este tipo de instrumentos, lo determina la Ley 
Urbanística Valenciana en  su  art.  94  y  se  desarrolla  en  el  art.  223  del  Reglamento de 
Ordenación y Gestión territorial y urbanística. 
 
TERCERO. En cuanto a iniciativa para formular la modificación del plan, de acuerdo con lo 
establecido en el art.81 de la LUV 16/2.005 “2. Los particulares podrán formular documentos de 
avance del planeamiento y solicitar al ayuntamiento la modificación del plan general, mediante la  
presentación de la documentación técnica necesaria a este fin. En ningún caso pueden 
tramitarse planes de elaboración particular simulando que se trata de iniciativas formuladas de 
oficio. 
 

CUARTO. En cuanto a   la competencia para la aprobación, es de aprobación definitiva 
autonómica,  de  conformidad con  lo  previsto  en  el  art.  36.1d  de  la  LUV,  puesto  que  la 
ordenación del suelo no urbanizable forma parte de la ordenación estructural. 
.....................................................................................” 
 
El presidente de la Comisión somete a Dictamen la siguiente: 
 
PROPUESTA DE ACUERDO 
 
Exponer al público, mediante anuncio en un diario de difusión en el ámbito de la Comunidad 
Valenciana y DOG por un plazo de un mes, para formular las alegaciones y sugerencias que 
estime oportunas, la modificación puntual nº 22 del PGMOU.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 
 
 
8.-  PROPOSTA D’ACORD D’EXPOSICIÓ AL  PÚBLIC  DE  LA  MODIFICACIÓ PUNTUAL 
NÚM.  23  DEL  PLA  GENERAL  D’ORDENACIÓ URBANA  (ANTICS  JUTJATS).-  Vista  la 
documentació relativa a la modificació puntual núm. 23 del Pla General, redactada per la TAG 
d’Urbanisme i l’arquitecta municipal. 
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Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea d’Infraestructures de data 4 d’octubre de 2011. 
 
Atés l’informe emés per la Secretaria General de la Corporació en data 21 de novembre de 2011. 
 
Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 27 d’octubre de 2011: “Propuesta de Modificación Puntual del 
PGMOU nº 23 
 
MODIFICACIÓN PUNTUAL DEL PLANGENERAL CAMBIO DE USO de red viaria pública a uso 
dotacional administrativo. 
Vista la modificación puntual redactada por los servicios técnicos municipales a instancias de la 

alcaldía cuyo objeto es el cambio de uso de red viaria a uso administrativo ( antiguo edificio de los 
juzgados). 
 
El presidente de la Comisión somete a Dictamen la siguiente: 
 

PROPUESTA DE ACUERDO 
 
Exponer al público, mediante anuncio en un diario de difusión en el ámbito de la Comunidad 
Valenciana y DOG por un plazo de un mes, para formular las alegaciones y sugerencias que 
estime oportunas, la modificación puntual nº 23 del PGMOU.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la proposta 
anterior, per 19 vots a favor (11 vots PP, 6 vots PSPV-PSOE, 1 vot PVI  i 1 vot ESQUERRA) i 2 
abstencions del BLOC . 
 
 
9.-  PROPOSTA  DE  RENÚNCIA  AL  TRÀMIT  D’APROVACIÓ  DE  LA  MODIFICACIÓ 
PUNTUAL NÚM. 8 (CHAMPION).- Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea 
d’Infraestructures de data 4 de novembre de 2011. 
 
Atés l’informe emés per la TAG d’Urbanisme de data 13 d’octubre de 2011. 
 
Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 13 d’octubre de 2011. 
 

“ El pleno del Ayuntamiento en sesión de 02.06.05, acordó la exposición al público de 
la modificación puntual nº 8, dicha modificación tenía por objeto: 
 

A)Delimitar la Unidad de Ejecución UE2.R.20 
 

B)Modificación  de  la  calificación  urbanística  en  el  ámbito  de  la  nueva  unidad  de 
ejecución,  de  terciario  a  residencial y  dotacional, dando  solución  a  la  situación  de 
completo abandono en la que se encuentra el edificio terciario existente, así como toda la 
zona colindante, anteriormente destinada a aparcamientos del centro comercial, situación que 
dura hasta el presente momento y que el municipio intenta cambiar mediante la presente 
Modificación de Planeamiento y su programación correspondiente. El estado de la 
urbanización y de las redes de infraestructura, ha sido un factor determinante a la hora de 
elegir la solución adoptada. 
 
C)Asignar a la parcela en la que se ubica el Almacén Municipal el uso exclusivo Hotelero. 

 
Transcurrido el plazo de exposición al público el pleno aprobó provisionalmente la 

modificación puntual en sesión celebrada el día 13.09.05. 
 

Remitida  la  documentación  junto  con  el  acuerdo  de  aprobación  provisional  a  la 
Consellería de territorio y vivienda, ésta resuelve en fecha 30 .01.07 , suspender la aprobación 
definitiva de la modificación puntual nº 8, en tanto no se presente una ordenación que cumpla lo 
prevenido en el art. 19 y 55.3 de la LRAU y el art.17 del anexo del reglamento y en el art. 35 de la 
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LOTPP( en los términos señalados en el fundamento de derecho sexto), así como también de 
cumplimiento a las condiciones señaladas en  el informe de la unidad de carreteras del Estado a 
que se refiere el fundamento de derecho séptimo. 
 

Dada cuenta, de que hasta la fecha el Ayuntamiento no ha aportado la documentación 
necesaria para su aprobación y visto el informe de la Consellería , esta alcaldía  

 
PROPONE al pleno de la Corporación 

 
Renunciar  al  tramite  de  aprobación  de  la  modificación  puntual  nº  8,  instando  a  la 
Consellería que proceda al archivo del expediente sin mas trámite.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la proposta 
anterior, per 19 vots a favor (11 vots PP, 6 vots PSPV-PSOE, 1 vot PVI  i 1 vot ESQUERRA) i 2 
abstencions del BLOC . 
 
 
10.- PROPOSTA D’ACORD EN RELACIÓ AMB EL PROCEDIMENT D’EXPROPIACIÓ DE 
ZONA VERDA UBICADA EN AVINGUDA JOAN XXIII.- Atés el dictamen de la Comissió 
Informativa de l’Àrea d’Infraestructures de data 11 de novembre de 2011. 
 
Atés l’informe proposta emés per la TAG d’Urbanisme en data 8 de novembre de 2011: 
 
“Asunto: escrito de JORDI MARTI I BOTELLA en representación de Clotilde Querol Boldo y 
otros. Expropiación zona verde. 
 
En relación con el escrito presentado por JORDI MARTI I BOTELLA en representación de 
Clotilde Querol Boldo y otros, reg. de entrada 21.10.2011, mediante el cual SE SOLICITA  se 
expida certificación de silencio al amparo de lo previsto en el art. 43 de la Ley 30/ 1992, en 
relación con el escrito presentado por los interesados en fecha 19 de mayo de 2.011. 
 
La técnico que suscribe  
 
 INFORMA 
 

Atencedentes 
 

Primero. En fecha 18 de mayo de 2.011 reg. nº 007136,  tiene entrada en el Ayuntamiento, 
escrito de Jordi Martí Botella actuando en nombre y representación de : Clotilde Querol Boldo, 
María Angels Balanza Arrufat y Plana de Server SL., solicitando la expropiación forzosa, de su 
propiedad  sita en Avda. Juan XXIII, ref. catastral 4532703BE8843S0001XW, calificada por el 
PGMOU de ZUDV, zona verde. 
 
Segundo. El escrito de solicitud de expropiación viene acompañado de dictamen efectuado por el 
arquitecto Pere Gonzalez Nebreda, dicho dictamen concluye : valor total del suelo incluido el premio 
de afección: 6.414.311, 52 euros. 
 
Tercero. El alcalde a la vista de la solicitud del interesado , recaba informe al arquitecto técnico 
municipal, quien en fecha 22 de julio propone un valor de 2.006.065,04 euros. 
 
Cuarto. El alcalde traslada en fecha 8 de agosto el dictamen emitido por el técnico municipal, 
concediéndole trámite de audiencia por el plazo de quince días a fin de que muestre su 
conformidad o disconformidad con la valoración efectuada. 
 
Quinta.  En  fecha  9  de  septiembre  tiene  entrada  escrito  de  los  interesados,  mostrando 
expresamente la  disconformidad a  la  valoración municipal que les ha sido comunicada y 
solicitando se remita al Jurado de Expropiación Forzosa para que determine el justiprecio. 
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Sexta. En fecha 21 de octubre tiene entrada otro escrito de los interesados, solicitando se 
emita certificación de silencio al amparo de lo previsto en el art. 43 de la ley 30/1.992, por 
cuanto según alegan sorprendentemente es que desde la entrada de su escrito de fecha 19 de 
mayo hasta la fecha, ha transcurrido el plazo de eres meses, sin haber tenido “ni tan solo una 
comunicación por parte del Ayuntamiento.” 
Al  respecto  y  conforme  se  puede  constatar  de  los  antecedentes  que  preceden,  la 
Administración efectuó el estudió del dictamen adjuntado a la solicitud de inicio del expediente de 
expropiación dándole traslado al interesado del dictamen del técnico municipal, y mostrado la  
disconformidad con el mismo tal como se ha indicado . Por lo que no procede emitir el 
certificado de silencio solicitado . 
 
Sin perjuicio de la no admisión a trámite de la solicitud del certificado de silencio, la Técnico que 
suscribe a la vista del estado procedimental en que se encuentra el expediente y Considerando el 
acuerdo adoptado por el pleno de la Corporación del día 7 de octubre de 2.011 y publicado en 
el DOG del día 2 de noviembre, cuyo tenor literal es el que sigue:  
“......................................................................................................................... 
Acordar la  suspensión de la  tramitación y  del otorgamiento de licencias de actividad, de 
parcelación de terrenos, edificación de demolición y de cualquier otra actuación administrativa de 
intervención,  en los sectores de suelo urbanizable residencial, cuya programación no haya 
resultado aprobada,  así como en los suelos calificados por el PGMOU, con  destino público que 
no tengan aprovechamiento urbanístico materializable, con el fin de facilitar el estudio o reforma 
de la ordenación urbanística. 
Publicar el acuerdo de suspensión en el Diario Oficial de la Generalitat Valenciana.” Considerando  lo 
dispuesto en el Decreto Ley 2/2.011 de 4 de noviembre del Consell, de medidas urgentes de 
Impulso a la implantación de actuaciones territoriales estratégicas, cuya entrada en vigor es del día 
8 de los presentes. Y que entres otros , modifica la LUV 16/2.005, añadiendo un nuevo artículo 187 
bis, cuyo tenor literal es el que sigue: 
 
“1. Cuando transcurran cinco años desde la entrada en vigor del plan  sin que se llevase a 
efecto  la  expropiación  de  terrenos  dotacionales  que  no  hayan  de  ser  objeto  de  cesión 
obligatoria,  por  no  resultar  posible  la  justa  distribución  de  beneficios  y  cargas  en  el 
correspondiente ámbito de actuación, los propietarios podrán anunciar al ayuntamiento su 
propósito de iniciar el expediente de justiprecio, que debe llevarse a cabo por ministerio de la ley 
si transcurren otros dos años desde dicho anuncio. 
2. A tal efecto, los propietarios podrán presentar sus hojas de aprecio y, transcurridos tres 
meses  sin  que  el  ayuntamiento  notifique  su  aceptación  o  remita  sus  hojas  de  aprecio 
contradictorias, los propietarios podrán dirigirse al Jurado Provincial de Expropiación Forzosa. La 
valoración se entenderá referida al momento del inicio del expediente de justiprecio por 
ministerio de la ley. 
3. Lo establecido en los apartados anteriores no será aplicable: 
a) A los propietarios de terrenos clasificados como suelo no urbanizable. 
b) A los propietarios de terrenos clasificados como suelo urbanizable, si en el momento de la 
afectación los terrenos se dedican a la explotación agrícola, ganadera, forestal o cinegética o, en 
general, a actividades propias de su naturaleza rústica y compatibles con la clasificación y la 
afectación  mencionadas  hasta  la  ejecución  de  las  determinaciones  del  planeamiento 
urbanístico. 
 
c) A los propietarios que hayan obtenido una autorización para usos y obras provisionales. 
4. Si antes de transcurrir los plazos establecidos en este precepto se ha aprobado inicialmente una 
modificación o una revisión del planeamiento urbanístico que comporta la inclusión del suelo 
dotacional en un sector o unidad de ejecución al efecto de su gestión, dichos plazos quedarán 
interrumpidos. El cómputo de los plazos se reanudará si transcurre un año sin haberse 
producido su aprobación definitiva». 
 
Considerando  que  conforme  se  puede  constatar  de  los  antecedentes  que  preceden,  el 
interesado mostró su disconformidad con el dictamen del técnico municipal en fecha 9 de 
septiembre, tal como se ha indicado . 
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La Técnico que suscribe, emite la siguiente: 
 
PROPUESTA DE ACUERDO 
 
Suspender el trámite de expropiación iniciado, al amparo del acuerdo adoptado por el Pleno de la 
Corporación el día 7 de octubre de 2.011 sobre suspensión de acuerdos en los suelos urbanos que 
no tengan aprovechamiento urbanístico materializable, calificados por el PGMOU con destino 
público.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la proposta 
anterior, per 11 vots a favor del PP i 10 abstencions ( 6 vots PSPV-PSOE, 2  vots BLOC 1 vot PVI 
i 1 vot ESQUERRA). 
 
 
11.- DESPATX EXTRAORDINARI.- 
 
 
DE 1.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA EN RELACIÓ AMB ELS DANYS PRODUÏTS PER LES 
FORTES PLUGES DELS DIES 19 I 20 DE NOVEMBRE DE 2011.- El Sr. alcalde justifica la 
urgència de la proposta presentada en relació amb els danys produïts per les fortes pluges dels dies 
19 i 20 de novembre de 2011. Sotmesa a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la urgència. 
 
 
Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 22 de novembre de 2011: 
 
“PROPOSTA DE L’ALCALDIA EN RELACIÓ AMB ELS DANYS PRODUÏTS PER LES FORTES 
PLUGES DELS DIES 19 I 20 DE NOVEMBRE DE 2011 
 
En relació amb les fortes pluges que han tingut lloc al municipi de Vinaròs durant les últimes 
jornades i, especialment, els dies 19 i 20 de novembre de 2011. 
 
Havent-se produït enormes danys i destrosses en carrers, camins, immobles i camps, tant de 
titularitat pública com privada. 
 
Vistes les despeses extraordinàries que tot el municipi de Vinaròs - tant Ajuntament i altres ens de 
caràcter públlic, com particulars i empreses- ha de suportar per tal de fer front a aquests 
perjudicis. 
 
Atés el disposat al Reial Decret 307/2005, de 18 de març, (modificat pel Reial Decret 477/2007, 
de 13 d’abril) pel qual es regulen les subvencions en atenció a determinades necessitats 
derivades de situacions d’emergència o de naturalesa catastròfica, i s’estableix el procediment per 
a la seua concessió. 
 
Per tot això, proposo al Ple de la Corporació el següent: 
 
PRIMER.- Sol·licitar a la Subdelegació del Govern de Castelló la declaració del municipi de 
Vinaròs com a zona catastròfica, com a conseqüència de les pluges i inundacions produïdes les 
últimes jornades i, en particular, els dies 19 i 20 de novembre de 2011. 
 
SEGON.-  Comunicar  aquest  acord  a  l’Administració  de  l’Estat,  Generalitat  Valenciana  i 
Diputació sol·licitant, a més la col·laboració de caràcter tècnica, material, personal i econòmica 
necessària per tal de pal·liar els greus danys i perjudicis soferts en el municipi, així com l’inici dels 
tràmits necessaris per a l’atorgament de les subvencions regulades en el RD 307/2005, de 18 de 
març, i resta d’ajudes d es susceptible aplicació.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 



 

12/19 

 
 
DE 2.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA EN RELACIÓ AL PROJECTE DE CAMINS RURALS DEL 
TERRITORI DEL SÉNIA.- El Sr. alcalde justifica la urgència de la proposta presentada en relació al  
projecte de  camins rurals del  territori del  Sénia. Sotmesa a  votació, el  Ple de l’Ajuntament 
acorda aprovar la urgència. 
 
Atés el dictamen de la Comissió Informativa de l’Àrea d’Infraestructures de data 4 de novembre de 
2011. 
 
Atés l’informe de l’arquitecte tècnic de data 22 de novembre de 2011. Atesa la proposta de l’Alcaldia 
de data 27 d’octubre de 2011: “PROPUESTA DE LA ALCALDÍA 
 

Dada cuenta del proyecto de CAMINOS NATURALES DEL TERRITORIO DEL SENIA a ejecutar  
mediante  acuerdo  entre  el  Ministerio  de  Medio  Ambiente,  Medio  Rural  y  la Mancomunidad 
de la Taula del Senia. 

 

El presidente de la comisión somete a Dictamen la siguiente 
 

PROPUESTA DE ACUERDO 

1.  Dar  su  conformidad  al  Proyecto  CAMINOS  NATURALES  DEL  TERRITORIO  DEL 
SÉNIA, a ejecutar mediante Acuerdo entre el Ministerio de Medio Ambiente, Medio Rural y 
Marino y la Mancomunidad de la Taula del Sénia y aceptar que esta última sea el Promotor en 
nombre y representación de todos los municipios. 

 
2.  Manifestar que todos los caminos que discurren por nuestro término municipal son de 
propiedad municipal, existen sus datos registrales y están a su nombre, a los que este 
Ayuntamiento cede su uso al objetivo del Proyecto, esto es, a su habilitación como Camino 
Natural y al posterior uso ecorrecreativo del mismo. 

 
3.  Efectuar el mantenimiento de las obras del tramo de dicho Camino que discurre  por 
nuestro término municipal, así como a realizar cuantas acciones le sean posibles  en 
orden a promover el conocimiento y uso del mismo. Todo ello a partir del momento de la 
entrega formal de las obras al Promotor para su uso público, por parte del MARM, acto que 
tendrá lugar una vez efectuada la Recepción Oficial de las obras. 

 
4.  Comprometerse a  adquirir la  responsabilidad patrimonial y  extracontractual ante  la 
eventualidad de cualquier hipotético daño o siniestro producido en los terrenos  y/o 
bienes inmuebles integrantes del tramo de dicho Camino en nuestro término municipal, o 
vinculados a él o que pueden originarse en las propiedades limítrofes,  usuarios o 
personas situadas en las cercanías por causas imputables al mismo. Todo ello a partir del 
momento de la entrega formal de las obras al Promotor para su uso  público, por parte 
del MARM, acto que tendrá lugar una vez efectuada la Recepción Oficial de las obras. 

 
5.  Facultar al Sr. Alcalde para la ejecución de estos acuerdos, así como para firmar  un 
documento donde se recojan los mismos. 

 
6.  Enviar copia de estos acuerdos a la Mancomunidad de la Taula del Sénia (Oficina de 

Vinaròs: Pl. Sant Antoni s/n, 2n; 12500-Vinaròs).” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 
 
DE 3.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE VINARÒS AL   
CONVENI   DEL   SISTEMA   D’ADQUISICIÓ   CENTRALITZADA   –   CENTRAL   DE 
CONTRATACIÓN – DE LA DIPUTACIÓ PROVINCIAL DE CASTELLÓ.- El Sr. alcalde justifica la 
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urgència de la proposta presentada sobre adhesió de l’Ajuntament de Vinaròs al Conveni del 
sistema d’adquisició centralitzada-central de contratacio-de la Diputació Provincial de Castelló. 
Sotmesa a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar la urgència. 
 
Atés del model de Conveni facilitat per la Diputació Provincial de Castelló. 
 
Atés informe emés per la Secretaria i la Intervenció Municipal, que indica el següent: 
 
“ANTECEDENTS DE FET 
 
1. La Diputació de Castelló ha elaborat un model de conveni per tal que els Ajuntaments  de la 
província puguen adherir-se a un sistema d’adquisició centralitzada o “central de contractació”. 
 
2. D’acord amb el propi conveni (article Tercer) “con la creación de la Central de 
Contratación se pretende lograr las condiciones económicas más ventajosas en los contratos   
señalado   (béns,   serveis   i   subministraments   que,   per   les   especials característiques, 
siguen susceptibles de ser utilitzats amb caràcter general), con la consiguiente  reducción  del  
gasto  público  de  los  entes  adheridos  al  sistema  de contratación  centralizada  que  se  
articula  y,  al  tiempo,  simplificar  la  tramitación admininstrativa  en  la  adquisición  de  bienes  
y  servicios,  potenciando  a  la  vez  la transparencia y seguridad en la contratación”. 
 
3.  L’objecte  del  conveni  és  l’adhesió  al  sistema  d’adquisició  centralitzada  de  la Diputació 
Provincial de Castelló, la qual cosa faculta per a contractar els béns, serveis o subministraments 
que es determinen mitjançant la Central de Contractació, en les condicions i preus vigents en 
els acords marc que la pròpia Diputació Provincial duga a terme. 
 
4. L’adhesió no suposa  l’obligació  d’efectuar  totes  les  contractacions  mitjançant  la Central de 
Contractació. Així l’Ajuntament de Vinaròs, com a entitat adherida, podrà optar per utilitzar 
aquest sistema per a tots els béns, serveis o subministraments o per a una part d’ells. 
 
FONAMENTS DE DRET 
 
1. La Llei 30/2007, de Contractes del Sector Públic (LCSP) regula les centrals de 
contractació al Llibre III, Títol II, Capítol IV (arts. 187 a 191). 
 
2.  L’art  187  LCSP  indica  que  les  entitats  del  sector  públic  podran  centralitzar  la 
contractació d’obres, serveis i subministraments, atribuint-la a serveis especialitzats. En aquest   
sentit   es   faculta   a   què   les   centrals   de   contractació   puguen   adquirir subministraments i 
serveis per a altres òrgans de contractació. 
 
3. En l’àmbit de l’Administració local, les Diputacions Provincials podran crear centrals de 
contractació per acord del Ple de les mateixes (art. 188 LCSP). 
 
4.  Conformement  amb  l’art.  189.2  LCSP,  mitjançant  els  corresponents  acords  les Entitats 
locals podran adherir-se a sistemes d’adquisició centralitzada d’altres Entitats locals. Això faculta 
als ajuntaments a adherir-se als sistemes d’adquisició centralitzada que puga establir la 
corresponent diputació provincial. 
 
5. A les centrals de contractació, i amb una regulació similar a la indicada, es refereixen també els 
arts. 203 a 207 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el text 
refós de la Llei de Contractes del Sector Públic. Aquesta norma 
entrarà en vigor a partir del 16 de desembre de 2011. 
 
6. L’art. 3 de la Llei 30/1992 de 26 de novembre, inclou entre els principis que regeixen 
l’activitat de les Administracions Públiques els d’eficàcia i eficiència administrativa. 
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CONCLUSIONS 

1. L’Ajuntament de Vinaròs compta amb diverses despeses periòdiques, respecte de les  quals  
és  necessària  la  regularització,  subjectant-se  l’adjudicació  als  diversos procediments  
establerts  per  la  normativa  contractual.  En  particular  estem  parlant d’adquisició  de  material  
d’oficina  o  material  per  a  obres  públiques,  manteniment d’ascensors,   manteniment   
d’extintors,   despeses   de   telefonia   fixa   i   mòbil   o subministrament d’energia elèctrica, per 
posar alguns exemples significatius. 
 
2. L’estructura actual del Departament de Contractació municipal es troba  composada per un 
tècnic d’Administració General (que, al temps realitza funcions de secretari accidental) i una 
administrativa. Aquest departament s’encarrega, així mateix de la tramitació d’expedients de 
responsabilitat patrimonial, així com altres assumptes de Governació. És per això que es tracta 
d’una organització escassa per a poder atendre suficientment totes les necessitats de contractació 
indicades. 
 
3. La subscripció del conveni d’adhesió al sistema d’adquisició centralitzada –central de 
contractació- de la Diputació Provincial de Castelló es manifesta com a element eficaç i necessari 
per tal d’adequar el funcionament municipal als requisits establert per la normativa contractual. 
Al mateix temps ha de redundar necessàriament en la requerida eficiència administrativa, amb el 
corresponent estalvi econòmic i de mitjans, ja que les compres es vindran a realitzar de forma 
centralitzada. 
 
És per tot això que s’informa favorablement la subscripció del conveni de referència. Per a 

constància a l’expedient i als efectes adients.” 

Atesa la proposta de l’Alcaldia de data 23 de novembre de 2011, que indica el següent: 
 
“En relació amb el model del conveni d’adhesió al Sistema de Adquisición Centralizada – 
Central de Contratación- de la Excma. Diputación Provincial de Castellón i até que la Diputació 
Provincial de Castelló, per acord plenari de data 10-05-11, va aprovar la normativa reguladora de 
la contractació centralitzada, que inclou la creació d’una Central de Contractació, òrgan 
d’assitència dels òrgans de contractació de les entitats locals de la provincia de Castelló i dels seus 
ens dependents, en la contractació de béns, serveis i subministraments que, per les seus especials 
característiques siguen susceptibles de ser utilitzat amb caràcter general. 
 
Amb  la  creació  de  la  Central  de  Contractació es  preten  aconseguir  les  condicions  més 
avantatjoses en els contractes assenyalats, amb la consegüent reducció econòmica de la 
despesa pública dels ens adherits a aquest sistema de contractació centralitzada, així com la 
simplificació de la tramitació administrativa. 

Atés l’anterior, i previs els informes adients, PROPOSO l’adopció del següent acord: 

 
 
Primer.-  Aprovar  la  adhesió  de  l’Ajuntament de  Vinaròs  al  conveni  d’adhesió al  sistema 
d’adquisició centralitzada – CENTRAL DE CONTRATACION- de la Diputació Provincial de 
Castelló. 
 
Segon.- Donar compte a la Diputació Provincial de Castelló als efectes que pertoquen.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la proposta 
anterior. 
 
 
DE  4.-  MOCIÓ  PRESENTADA  PEL  GRUP  MUNICIPAL  BLOC  PER  REBUTJAR  LA 
RETALLADA DEL 60% EN LES INVERSIONS DELS PLANS PROVINCIALS D’OBRES I 
SERVEIS DE LA DIPUTACIÓ.- El Sr. Fontanet justifica la urgència de la proposta presentada pel 
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Grup Municipal Bloc, en la modificació a la baixa de les inversions del plan provincial d’obres i 
serveis de la Diputació. Sotmesa , el Ple de d’Ajuntament acorda aprovar la urgència. 
 
Atesa la moció  presentada por el Grup Municipal BLOC-COMPROMIS per rebutjar la retallada del 
60% en les inversions dels plans provincials d’obres i serveis de la Diputació. 
 
“MOCIO PRESENTADA: 
 
1.- Des del BLOC, tot i defensar l’eliminació de les Diputacions, considerem que si alguna 
justificació tenen per existir encara és per la seus funció de distribució de fons i ajudes cap als 
pobles (encara que es podria fer directament des de la Generalitat, i eliminar despeses inútils i 
intermediaris). 
 
2.-  Considerem  així  que  els  Plans  Provincials  d’Obres  i  Serveis  (PPOIS)  són  un  dels 
mecanismes més importants per tal de millorar els serveis i infrastructures de les que disposen 
actualment els pobles de les comarques de Castelló. 
 
3.- Per això, rebutgem, i així ho vam fer al ple de la Diputació, la retallada del 60% d’inversió dels 
PPOIS aprovada del PP en el darrer plenari de la corporació provincial, al passar de 7,8 milions 
d’enguany a 3,1 milions per l’any vinent. 
 
4.- Rebutgem també que el projecte de PPOIS de la Diputació deixe fora a 29 pobles de 
Castelló de més de 5.000 habitats, excusant-se en l’austeritat, ja que el projecte de PPOIS 
aprovat del PP només suposa el 2% del pressupost total de la Diputació. 
 
5.- Des del BLOC considerem que hi ha mecanismes d’estalvi i d’austeritat per redirigir part del 98% 
restant del pressupost de la Diputació per tal d’incrementar així la partida per a obres i serveis 
dels municipis de Castelló. 
 
Per la qual cosa, mitjançant el regidor i portaveu del Grup Municipal del BLOC-COMPROMÍS 
proposem al plenari de l’Ajuntament els següents ACORDS: 
 
Primer.- Instar a la Diputació a modificar el projecte de PPOIS aprovat al plenari d’octubre de la 
Corporació Provincial i incloure als 29 municipis exclosos en el document. 
 
Segon.- Instar a la Diputació a incrementar la partida per a PPOIS redirigint part del98% del 
pressupost restant de la corporació provincial per aquest fi, per tal d’almenys igualar l’import 
destinat a PPOIS l’any passat, que era de 7,8 milions d’euros. 
 
Tercer.- Alternativament, i si Diputació no està disposada a modificar el PPOIS per incloure els 29 
municipis exclosos, instar a la Corporació Provincial a crear línies d’ajudes i finançament per tal de 
compensar eixos municipis per la pèrdua dels diners amb criteris clars i transparents, basats en 
l’equitat i fixats amb antelació, en unes bases aprovades pel Plenari per evitar caure en la 
discrecionalitat dels convenis singulars.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per majoria la moció 
anterior, per 14 vots a favor ( 11 vots del PP, 2 vots del BLOC, i 1 vot del PVI) 6 vots en contra del 
PSPV-PSOE, i 1 abstenció d’ ESQUERRA. 
 
 
DE 5.- MOCIÓ PRESENTADA CONJUNTAMENT PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS EN 
RELACIÓ  A  ELEVAR  A  LES  CORTS  VALENCIANES  EN  FORMA  D’ESMENA  ALS 
PRESSUPOSTOS PER A L’ANY 2012.- El Sr.Alcalde justifica la urgència de la proposta 
presentada  conjuntament  per  tots  els  Grups  Municipals  en  relació  a  elevar  a  les  Corts 
Valencianes en forma d’esmena als pressupostos per a l’Any 2012. Sotmesa a votació, el Ple de 
l’Ajuntament, per unanimitat acorda aprovar la urgència. 
 
Atesa la moció presentada conjuntament per tots els grups municipals en relació a elevar a les corts 
valencianes en forma d’esmena als pressupostos per a l’any 2012. 
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“MOCIÓ PRESENTADA 
 
L’Ajuntament de Vinaròs disposa d’un terreny adjacent al IES Vilaplana cedit en el seu moment per 
a ús   educatiu, el qual, consta com a cedit a la Conselleria corresponent per tal de fer 
l’ampliació  necessària  per  tal  d’eliminar  els  greus  problemes  de  massificació  i  manca 
d’infrastructures i instal·lacions amb els que actualment i de ja fa anys conviu aquest centre 
educatiu. 
 
L’Ajuntament de Vinaròs disposa d’un terreny cedit a la Conselleria corresponent per tal de 
construir les instal·lacions definitives del CEIP Jaume I, el qual actualment, i en el seu quart any de 
funcionament en barracons, creix d’una manera exponencial en el nombre d’alumnes als que ha 
de donar cabuda, sense cap tipus d’ampliació del terreny en el qual es troba d’una manera 
temporal, per la qual cosa, la massificació i manca d’infrastructures forma part de la seva realitat 
diària. 

SOL·LICITEM 

-     Que es cree una partida pressupostària per a licitar la redacció del projecte d’ampliació de 
l’IES Vilaplana de Vinaròs. 

-     Que es cree una partida pressupostària per a licitar la redacció del projecte de creació de les 
instal·lacions definitives del CEIP Jaume I de Vinaròs.” 
 
Sotmés l’assumpte a votació, el Ple de l’Ajuntament acorda aprovar, per unanimitat la moció 
anterior. 
 
 
DECLARACIÓ INSTITUCIONAL AMB MOTIU DEL DIA D’ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA 
CONTRA LA DONA A continuació, per la Sra. Regidora de Benestar Social, es procedeix a 
donar lectura de la següent   Declaració Institucional subscrita per tots els Grups Polítics 
Municipals: 
 
“MANIFIESTO CON MOTIVO DE LA CELEBRACIÓN DEL DÍA DE LA ELIMINACIÓN DE LA 
VIOLENCIA CONTRA LA MUJER.- 
 
La Sociedad actual tiene en la violencia que se ejerce contra la mujer uno de los grandes 
problemas con los que se enfrenta hoy en día, un gran obstáculo que frena el progreso y el 
avance hacia el bienestar social. 
Los gobiernos de la  Comunidad Valenciana manifiestan un compromiso constante con la 
eliminación de la violencia que sufren las mujeres y lo expresan mediante la creación de 
recursos  y  desarrollando  cuantas  medidas  son  necesarias  para  apoyar  a  las  victimas, 
buscando erradicar este problema. 
 
Se ha producido  un avance significativo en la concienciación y sensibilización social ante este tipo 
de violencia. No obstante nos queda mucho por recorrer y somos conscientes de que nuestro 
objetivo solo se cumplirá el día que no exista ni una sola mujer víctima de malos tratos. 
 
El Ayuntamiento de Vinaròs un año más renueva su compromiso efectivo en la eliminación de la  
violencia contra la  mujer. Así  mismo manifiesta su  repulsa y  condena social ante los 
agresores y asesinos, y por otro lado el apoyo incondicional a las victimas. 
 
Se trata de victimas con nombres y apellidos propios. Este año se da el caso de ESTER ORTÍ, una 
joven mujer asesinada en Vinaròs y todos los partidos políticos representados en este 
Ayuntamiento proclaman su compromiso de continuar trabajando para eliminar este tripo de 
violencia,  transmitiendo  a  las  futuras  generaciones  los  valores  de  tolerancia,  respecto  a 
igualdad entre hombres y mujeres. 
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Expresamente nuestro compromiso de denunciar las agresiones, de no ser cómplices con el 
silencio, y animamos a las victimas a que ellas también lo hagan, ya que solo de esta manera 
podrán recibir la protección adecuada. 
 
Y por último dirigimos un mensaje de esperanza a las mujeres victimas de cualquier tipo de 
violencia, para que se decidan a huir de las agresiones con la seguridad de que no están solas, de 
que cuentan con recursos y con nuestro apoyo para acompañarlas en su nueva andadura hacia 
una nueva vida libre de toda violencia.” 
 
12.- PRECS I PREGUNTES.- 
Sr. Alcalde: Abans de la formulació de preguntes per part d’algun regidor, les preguntes 
pertinents, si vol senyor alguatzil faci el lliurament de les respostes a un grup 
(Hi ha uns segons de silenci) 
 
Sr. Alcalde: Alguna pregunta? Sr. Batalla.. 
 
Sr. Batalla: Gràcies. Bé . En primer lloc fa referència a la zona blava, més que res per saber el 
procés administratiu que s’ha seguit per concedir este servei encara que sigue de manera 
temporal , així s’ha dit a la nova empresa que se n’encarrega. També referent a la zona blava, 
també volia saber el tema de manteniment de màquines, evidentment hi ha màquines que no 
funcionen, màquines on inclòs si u vol llevar-se la multa, té problemes per a poder anul·lar 
aquella denúncia. Això pel que fa a la zona blava. 
 
(Per problemes tècnics en el sistema d’àudio municipal, que no han permés la gravació, es 
transcriu de forma resumida la part d’aquest punt de PRECS I PREGUNTES que consta a 
continuació) 
 
A la pregunta del portaveu del GRUP ESQUERRA, Sr. Batalla, sobre el procediment que s’ha 
seguit per a l’adjudicació a l’actual prestador del servei de l’ORA, l’Alcaldia manifesta que els 
treballs s’han encarregat a una empresa, de forma provisional, fins a l’adjudicació de la nova 
licitació.  En  relació  amb  la  resta  de  problemes  que  poden  anar  sorgint,  es  miraran  de 
solucionar. 
 
El Sr. Batalla pregunta sobre els criteris que s’han seguit per al nomenament del personal de 
protecció civil. La Presidència contesta que s’està reestructurant el servei, per la qual cosa es va 
portar s’ha tramitat també la nova ordenança que el regula. 
 
El Sr. Batalla pregunta sobre les deficiències de neteja del Barranc del Triador, la qual cosa s’ha 
posat de manifest en les últimes pluges. L’alcalde assenyala que els problemes han vingut 
determinats, principalment, perquè abans es tractava d’un barranc i ara és un carrer. 
 
El Sr. Batalla pregunta el motiu de la dimissió del director del diariet. L’alcalde manifesta que és per 
raons personals i que ell mateix assumeix aquesta direcció temporalment. 
 
El Sr. Batalla demana es realitze un major control del sistema de beques de menjador. 
 
La portaveu del GRUP PVI, Sra. Miralles,  pregunta sobre els 58 milions que s’adeutarien a 
l’Ajuntament per raó del centre del menor. L’alcalde indica que no li consta cap expedient al 
respecte, però que ho revisarà. 
 
La Sra. Miralles pregunta sobre la promoció de targetes d’aparcament per al comerç. La 
regidora de Comerç explica que ja està treballant en el tema. 
 
La Sra. Miralles pregunta sobre la neteja del carrer Manolo Anglés. La Presidència manifesta que 
es revisarà aquesta neteja, sobre tot pel que fa referència a la part urbanitzada d’aquest carrer. 
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La Sra. Miralles pregunta sobre l’abocador de restes vegetals. L’alcalde afirma que s’han 
tramitat denúncies al respecte. 
 
La Sra. Miralles prega que es deixe constància que, contràriament al que va indicar l’Alcaldia, no 
només el portaveu d’un grup polític es va interessar en col·laborar en les actuacions contra les 
inundacions, que també ella es va posar en contacte amb la regidora de Governació, via 
telefònica, per a indicar-li l’estat com es trobava la carretera de la Costa Nord. 
 
El Sr. Moliner, del GRUP BLOC, pregunta com es troba la recepció del col·legi Manuel Foguet. La 
Presidència respon que es comprovarà. 
 
El Sr, Alsina, del GRUP SOCIALISTA, pregunta sobre la situació, després de les eleccions, dels 
Consells de Comerç, de Turisme, d’Esports i de la Comissió de Festes. L’alcalde manifesta que 
s’està revisant la reglamentació de cada un d’aquests òrgans per tal de convocar els 
organismes corresponents. 
 
El Sr. Jiménez, del GRUP SOCIALISTA, pregunta sobre la validesa de les actuals denúncies de 
l’ORA. L’Alcaldia indica que li consta que són perfectament vàlides. 
 
El Sr. Romeu, del GRUP SOCIALISTA, pregunta si és un error, que en el butlletí de denúncia de 
la zona blava (ORA) no consta que els particulars poden instar anul·lar aquesta denúncia pagant 
tres euros. 
 
(Seguidament es torna a incorporar la transcripció literal) 
 
Sr.  Romeu:  ..han  posat  les  màquines,  els  tres  euros,  expliquem  si  és  només  en  afany 
recaptador , de cadascú que se’n passe cinc minuts, pagar 45 euros, primera pregunta. 
  
Sr. Alcalde: Una pregunta múltiple 
 
Sr. Romeu : Sí, una pregunta múltiple. Ràpida, sí. Centre de Salut, com està ? I l’última, un 
aclariment. Quan jo era alcalde i va haver-hi malauradament, un incendi a l’ermita, l’actuació de 
l’alcalde va ser posar-se amb contacte en tots els grups municipals per a informar-los, moltes 
gràcies. Són distintes formes de procedir. 
 
Sr. Alcalde: Devia ser de les poques coses que va fer bé ,mitjanament bé, de les poquetes. 
En quan al Centre de salut lamento no tindre millors notícies i a més a més sap que voldria que fos 
així .Però també tenim un handicap a pesar de tindre el solar, no tenim resolt ni els 
enderrocaments ni la neteja del solar en les condicions que la Conselleria requereix. I de 
moment hi ha més problemes que no possibilitarien de posar en marxa el Centre de Salut, no ho 
poso com excusa , no ho dic, ni ho poso com excusa, sap que allí tenim prou enrenous . Està 
bloquejat el programa, està en una situació de concurs l’urbanitzador, estem revocant-li la condició 
d’urbanitzador i intentant fer front a les qüestions que s’han quedat a mitges, com són 
indemnitzacions i enderrocaments pendents inclòs en esta parcel·la en qüestió que tard o 
prompte dificultarà la construcció d’este futur Centre de Salut. 
I en quan a la primera, veu que he començat pel final, suposo que serà una errada jo li dic que vaig 
a comprovar-ho. Jo crec que està molt bé l’exposició que ha fet però si tingués realment un ànim 
participatiu , no anirien desqualificant  ja que deixaven sense servei perquè li llevaven la 
contractació a l’empresa, que no complia, que ens ha deixat les màquines malauradament sense 
un manteniment adequat, vosté en lloc de fer este tipus de crítiques , estaria intentant vore 
quines són les solucions i no dient que este servei queda desatès, i no intentant ara 
qüestionar sinó col·laborar . Però bé, és la seua política no es preocupe, jo l’únic que li dic és que 
jo comprovaré això que vosté posa de relleu, que em pareix greu , si és així, perquè donem una 
pèssima imatge, en este cas, d’idefensió, li ho dic en tota sinceritat corregirem les errades que hi 
ha, indubtablement per això estem, no és que siguem perfectes, sinó som humans i si s’ha fet 
alguna qüestió que sigue corregible , bé, el to a mi m’hauria agradat que sigués més participatiu, 
més col·laborador i no tan, bé, no vaig a qualificar-lo. 
Molt bona nit i s’aixeca la sessió. 
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S’aixeca la sessió a les 22.30 hores del dia següent al que consta a l’encapçalament, de la qual cosa 
com a Secretari accidental, estenc aquesta acta amb el vistiplau del Sr. alcalde. 

Vist i plau 
El Secretari acctal.                                                                 L’alcalde 

Jordi Romeu Granados                                                 Juan Bta. Juan Roig 
 
 


